
Vestel Beyaz Eşya Sanayi ve Ticaret AŞ 

9 Mayıs 2017 tarihli Olağan Genel Kurul Toplantısında Sorulan Sorular ve Cevapları 

Gündem maddeleri ile ilgili olarak Genel Kurul’da sorulan sorular ve verilen cevaplar aşağıda yer 

almaktadır. 

Soru 1: “Yeni yapılan beyaz eşya fabrikasına 2016 yılında ne kadarlık bir harcama yapıldı?” 

Cevap (Vestel Şirketler Grubu Mali İşler Koordinatörü Sn. Alp Dayı): “Aslında 2016 ve 2017 yılının 

başı olarak bakarsak sadece arazi yatırımı ile ilgili yatırım yaptık. Bu da yaklaşık 30 milyon Dolar 

seviyesindedir. Şu anda makine, ekipman ile ilgili yatırımlar devam ediyor. Geri kalanın %80’i 2017 

yılında gerçekleşiyor olacak. 2018 yılının ilk çeyreğinde ise çok az bir miktarı gerçekleştikten sonra, 

2018’in muhtemelen ilk yarısı sonunda üretim faaliyetine geçiyor olacağız.” 

Soru 2: “Toplam yatırım ne kadar olacak?”  

Cevap (Sn. Alp Dayı): “Yaklaşık 80 milyon Euro civarında olacak; arazi ve makine, ekipman toplamı 

dahil.” 

Soru 3: “Arazi için ne kadar harcanmıştı acaba?” 

Cevap (Sn. Alp Dayı): “30 milyon Dolar seviyesinde.” 

 


